



各位家長：

## 陸運會及家長校董選舉結果

本校一向重視多元化學習，為使學生在愉快的環境下學習，身心得以全面發展，在課堂以外學習不同的技能和建立團隊精神，本校將舉辦周年陸運會。詳情如下：

日期：二零一三年十二月九日（星期一）

時間：上午八時正至下午四時正（開幕禮：上午八時十分

閉幕禮：下午三時二十五分）

地點：香港灣仔運動場

一如往年，為促進家校合作精神及親子關係，陸運會當天下午三時將舉行「親子障礙賽」，誠邀閣下偕子女一同參與。參加與否，請填妥回條示覆。謹請閣下踴躍出席是日活動，與我們共享這愉快的時光。

又本會已於十月三十一日完成家長校董選舉。當日共收集選票 2307 張包括 31 張無效票及 158 張白票。點票結果如下：

參選編號	候選人姓名	得票
1	鍾姍姍女士	1629
2	黃佩琮女士	626

鍾姍姍女士獲選為 2013 – 15 年度家長校董，而黃佩琮女士則獲選為替代家長校董。順祝

聖誕快樂！

二零一三年十一月十九日

✂

回條

(請於十一月二十二日交回班主任老師)

學號：\_\_\_\_\_

鍾主席及王校長：

頃接來函，敬悉有關本年度陸運會事宜。

\*本人 / 及配偶 \*將 / 未克 出席周年陸運會。

\*本人 / 及配偶 \*將會/ 不會 偕同女兒參加周年陸運會之障礙賽。

學生姓名：\_\_\_\_\_

家長簽署：\_\_\_\_\_

班別：\_\_\_\_\_

家長姓名：\_\_\_\_\_

日期：\_\_\_\_\_

\*請劃去不適用項目。

SMCC – P7/1314



### St. Mary's Canossian College Parent Teacher Association

SMCC – P7/1314

19 November 2013

Dear Parents,

#### Annual Sports Day and Parent Managers Election

Our school is dedicated to development of multiple intelligences in students so that they can develop in both academic and non-academic areas. The annual Sports Day is one of the school functions to provide St. Marians an opportunity to showcase their physical capabilities and stamina. Please find below the details of the day:

Date: Monday, 9 December, 2013

Time: 8:00 a.m. to 4:00 p.m. (Opening Ceremony at 8:10 a.m. and Closing Ceremony at 3:25 p.m.)

Venue: Wanchai Sports Ground

As in past years, a parent-daughter obstacle race will take place at around 3:00 p.m. Please indicate in the reply slip whether you and your daughter will form a team to take part in the event.

Do grasp this opportunity to share the joy and happiness of the Sports Day with your daughters. We look forward to welcoming you all.

Please be informed that the Parent Manager Election has been successfully completed on 31 October 2013. A total of 2307 ballot papers were returned with 31 invalid and 158 blank ones. The result is as follows:

Candidate number	Name of Candidate	Number of Votes Obtained
1	Chung San San Susanna	1629
2	Wong Pui King Julia	626

Therefore, Ms. Susanna Chung and Ms. Julia Wong are the elected Parent Manager and Alternate Parent Manager respectively for the term of 2013-15.

Wishing you all a Merry Christmas!

Yours sincerely,

Ms. Susanna Chung  
PTA Chairperson

Ms. Catherine Wong  
Principal



**Class No:** \_\_\_\_\_

**Reply Slip**

(to be returned by 22 November 2013)

To: Ms. Susanna Chung and Ms. Catherine Wong,

I have noted the contents of your circular dated 19 November 2013 and wish to confirm that

\*I / and my spouse \*will / will not be able to come to the Sports Day.

\*I / and my spouse \* will take part / will not take part in the Parent-Daughter Obstacle Race.

Name of Student: \_\_\_\_\_

Signature of Parent: \_\_\_\_\_

Class: \_\_\_\_\_

Name of Parent: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_

\* Delete as appropriate

SMCC – P7/1314